
 Protokół Nr 150/22 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 10 października 2022 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:   
   
Starosta – Antoni Jan Tarczyński 
Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski 
 
członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik 
     Henryk Józef Księżopolski 
     Leszek Celej 
      
oraz:  Iwona Warszawska – Lulko – Sekretarz Powiatu 
          Teresa Bąk – Skarbnik Powiatu 
 Michał Serwinowski – dyr. Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. 
 Urszula Soroka – z-ca nacz. Wydz. Oświaty i Promocji  

 
 
Porządek posiedzenia:   
 
1. Otwarcie posiedzenia.   
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.  
4. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na XXXV sesję Rady Powiatu 

Mińskiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia osób uprawnionych do składania w imieniu 

powiatu oświadczeń woli w sprawach majątkowych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej Powiatu Mińskiego 

do przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia publicznego na: „Zakup                    
i dostawę oleju opałowego na 2023 rok”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Stypendiów Starosty za wysokie wyniki                          
w nauce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół                   
im. Marii Skłodowskiej-Curie w Mińsku Mazowieckim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2022 rok. 
10. Sprawy różne.    
11. Przyjęcie protokołów posiedzeń w dniach 26 i 27 września 2022 r. 
12. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1  

Starosta – Antoni Jan Tarczyński otworzył posiedzenie.     
  

Ad. 2     
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński przedstawił porządek posiedzenia, do którego 
zaproponował wprowadzić jako pkt 5 – Podjęcie uchwały w sprawie określenia osób 
uprawnionych do składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w sprawach 
majątkowych. Z wprowadzoną zmianą porządek posiedzenia został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 



Ad. 3 
 

Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował o następujących sprawach: 

-  odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, omawiano tematy 

dotyczące bezpieczeństwa na terenach należących do PKP oraz podsumowano 

bezpieczeństwo w okresie letnim, 

- podpisano akt notarialny z OSP w Strachominie (dotyczył zamiany nieruchomości                

w związku ze zmianą przebiegu drogi powiatowej), 

- zakończone zostało zadanie drogowe na odc. 500 mb. w Ludwinowie gm. Jakubów, 

- odbyły się dwa spotkania w formule wideokonferencji z dyrektorami placówek 

oświatowych i placówek pomocy społecznej, na których rozmawiano na temat budżetu 

na 2023 r., a oprócz tego będą spotkania z poszczególnymi jednostkami, 

- uczestniczył w inauguracji roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 

- 30 września br. w Domu Dziecka w Mińsku Mazowieckim odbyło się uroczyste 

otwarcie altany ufundowanej przez firmę Wójcik. Firma ta objęła opieką Dom Dziecka 

i będą wspierać finansowo. 

Wicestarosta – Witold Kikolski poinformował o następujących sprawach: 

- 5 października br. odbyło się spotkanie zarządu związku powiatowo-gminnego 

transportu publicznego z przewoźnikami, którzy wyrazili wolę uczestniczenia                             

w postępowaniach; opracowywany jest schemat połączeń, 

- w dniach 6 -7 października br. odbyło się Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia 

Metropolii Warszawskiej, które obecnie zajmuje się opracowaniem Strategii Rozwoju 

Metropoli Warszawskiej oraz Planu Mobilności. 
 
Ad. 4 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że sesja zaplanowana została na 

25 października br. o godz. 15.00 stacjonarnie. Komisje również odbędą się 

stacjonarnie, tylko Komisja Budżetu i Komisja Przedsiębiorczości będą miały 

połączone posiedzenie w formule wideokonferencji. Następnie przedstawił 

proponowany porządek obrad. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Mińskiego. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. 



- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków                                

i powołania składów osobowych pozostałych komisji stałych Rady Powiatu Mińskiego.  

- Rozpatrzenie informacji dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o stanie dróg 

powiatowych oraz przygotowaniu do sezonu zimowego 2022/2023. 

- Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu, informacja o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja z przebiegu wykonania planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki zdrowotnej w Mińsku 

Mazowieckim za I półrocze 2022 r. 

- Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

- Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Powiatu Mińskiego                                     

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego oraz o wolontariacie. 

- Podjęcie uchwały w sprawie obowiązujących w 2023 roku wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań finansowanych 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu mińskiego. 

- Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Mińskiego na lata 2022 – 2027. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 

Mińskiego na 2022 r. 

- Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych powiatu, kierowników 

jednostek powiatowych i osób wydających decyzje administracyjne z upoważnienia 

starosty.  

Zarząd przyjął przedstawione materiały. 

 Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że trzeba unieważnić 

postępowanie na zadanie drogowe, które miało być dofinansowane z Polskiego Ładu 

i ogłoszone zostanie nowe postępowanie na okrojony zakres.  

Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski powiedział, że w przetargu na przebudowę drogi 

Nr 2230W Cegłów-Rudnik-Mrozy wpłynęły oferty, z których najkorzystniejsza była 



wyższa od założonych środków o 3,2 mln zł. To postępowanie zostało unieważnione                               

i przygotowywane jest ogłoszenie postępowania na okrojony zakres tj. zmiana dotyczy 

grubości nawierzchni bitumicznej. Wyjaśnił, że są dwa  odcinki drogowe długości 2 km 

i 1,3 km, na odcinku w msc. Rudnik jest możliwość ujednolicenia, jeśli chodzi                              

o konstrukcję i zejść z grubości nawierzchni bitumicznej, ale jednocześnie będzie 

spełniała parametry. Dodał, że zmniejszając grubość nawierzchni można uzyskać 

oszczędność ok. 1 mln zł. Wyjaśnił, że podejmie działania, aby projektanci tych 

odcinków przeanalizowali, czy zachowując parametry można byłoby znaleźć jeszcze 

jakieś oszczędności.  

 P. Michał Serwinowski powiedział, że na zadanie dotyczące wykonania kładek 

w Halinowie postępowanie przetargowe ogłaszane było 5 razy (zadanie                                         

z dofinansowaniem od wojewody). Na zadanie zakładano kwotę 2,8 mln zł z 80% 

dofinansowaniem. Następnie zakładano kwotę 3,3 mln zł, a w postępowaniu kwota jest 

większa o 600.000 zł. Dodał, że zadanie to może zostać zrealizowane w systemie 

rocznym, ale należy zrealizować je w okresie krótszym niż 12 m-cy.  

Starosta dodał, że na tej drodze są jeszcze do zrealizowania 2 odcinki, które były 

wyłączone.  

 Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że było wystąpienie w sprawie 

likwidacji przejazdu w Mrozach. 

Dyrektor ZDP powiedział, że wpłynęło takie wystąpienie, ale jeszcze nie zajmował się 

tą sprawą. Dodał, że wpłynęło również wystąpienie dotyczące przejazdu w okolicach 

kościoła w Barczącej. 

Dyrektor – Michał Serwinowski powiedział, że w nawiązaniu do przejazdu w Halinowie 

wpłynęło pismo od mieszkańców 6 sołectw o zajęcie stanowiska. Wyjaśnił, wcześniej 

że wpłynęło pismo, że na pierwotnym spotkaniu z mieszkańcami firma projektowa 

przedstawiła, że przejazd zostanie zlikwidowany i nie przedstawiono żadnej 

alternatywy. W piśmie, które teraz wpłynęło poinformowano, że firma projektowa 

przeanalizuje możliwości zaprojektowania dodatkowego przejazdu. 

 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. wyjaśnił, że na zimowe 

utrzymanie oprócz sprzętu należy zabezpieczyć piasek i sól. Wyjaśnił, że piasek do 

mieszanki założono w wysokości 4500 ton i w postępowaniu udało się to zabezpieczyć. 

Natomiast zamówienie publiczne na sól ogłaszane było już trzeci raz i nie było żadnej 

oferty. Ogłoszono 4 postępowanie i otwarcie ofert nastąpi 11 października br. Dodał, 

że firmy informują, że Kłodawa, która ma kopalnie i wydobywa sól nie jest                                     



w stanie zabezpieczyć 100% rynku. Poinformował, że poprzednio wykorzystywany 

przez ZDP materiał pochodził z Ukrainy i Białorusi. 

P. Michał Serwinowski powiedział, że w roku ubiegłym tona soli kosztowała ok. 300 zł, 

a w tym roku jest to 600-800 zł za tonę. Powiedział, że jest możliwość postępowania         

z wolnej ręki, w ramach negocjacji cen, ale w tym przypadku nie ma zachowanej żadnej 

konkurencyjności i nigdy tego nie praktykowali. 

 Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że jeżeli 4 postępowanie na zakup 

soli drogowej nie przyniesie rozstrzygnięcia zaproponował, żeby ogłosić postępowanie 

z wolnej ręki. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na takie postępowanie. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – Michał Serwinowski przypomniał, że                   

na jednym z poprzednich posiedzeń rozpatrywane było pismo firmy Kontrakt Biuro 

Projektowo-Konsultingowe Sp. o.o. działającej w imieniu GDDKiA o wydanie opinii dla 

dokumentacji „Projekt i budowa obwodnicy Kołbieli w ciągu drogi krajowej nr 50”, do 

którego zgłoszone były uwagi i zaopiniowano negatywnie. 

P. Michał Serwinowski powiedział, że wpłynął ponowny wniosek o zaopiniowanie                       

i w przedłożonych materiałach ustosunkowano się do zgłoszonych uwag i poprawiono 

materiały zgodnie z naszymi uwagami. W związku z powyższym dyrektor ZDP 

rekomendował zaopiniować pozytywnie przedłożone materiały. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Ad. 5 
Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że w dniach 17 października -                  

21 października 2022 r. nieobecny będzie Wicestarosta - Witold Kikolski i należy 

upoważnić członka Zarządu do składania wspólnie ze Starostą oświadczeń woli                   

w imieniu powiatu. Zaproponowano upoważnienie p. Leszka Celeja. 

P. Leszek Celej wyraził zgodę. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie określenia osób uprawnionych do 

składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w sprawach majątkowych; 

przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 964/22 w sprawie określenia osób 
uprawnionych do składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w sprawach 
majątkowych. 
 
 
 



Ad. 6 
Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że od kilku lat 

Starostwo prowadzi postępowania na zakup i dostawę oleju opałowego. Dodała, że na 

dzień dzisiejszy potrzeba 294.000 oleju. Następnie odczytała projekt uchwały                          

w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej Powiatu Mińskiego do 

przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia publicznego na: „Zakup                      

i dostawę oleju opałowego na 2023 rok”. Kolejno przeprowadzono głosowanie,                    

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 965/22 w sprawie wyznaczenia 
jednostki organizacyjnej Powiatu Mińskiego do przeprowadzenia postępowania 
i udzielenia zamówienia publicznego na: „Zakup i dostawę oleju opałowego na 
2023 rok”. 
 

Ad. 7  
 Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom                     

i studentom, w terminie do 30 września można składać wnioski o przyznanie 

stypendiów za wysokie wyniki w nauce. Powiedziała, że w tym terminie wpłynęło                    

12 wniosków. Dodała, że w budżecie powiatu na stypendia zabezpieczone zostały 

środki w kwocie 45.000 zł, z których wydatkowano już 27.300 zł. Zaproponowane 

zostały stypendia w wysokości 350 zł/m-c na okres od września 2022 r. do czerwca 

2023 r. W tym roku wydatkowana byłaby kwota 16.800 zł, a na przyszły rok pozostanie 

kwota 25.200 zł. 

P. Urszula Soroka powiedziała, że stypendium Starosty przyznaje się następującym 
uczniom szkół prowadzonych przez Powiat Miński:  

- Martynie Boruc - uczennicy Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy 
Szkolnej w Mińsku Mazowieckim; 
- Karinie Kolińskiej – uczennicy Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół                
Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim, 
- Bartoszowi Płochockiemu – uczniowi Technikum w Zespole Szkół Nr 1  
im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim, 
- Pawłowi Pachnikowi – uczniowi Branżowej Szkoły I Stopnia w Zespole Szkół Nr 1 
im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim, 
- Barbarze Brzezińskiej – uczennicy Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej                            
w Zespole Szkół Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim, 
- Monice Kukiełka – uczennicy Technikum w Zespole Szkół Ekonomicznych  
w Mińsku Mazowieckim, 



- Anieli Kowalczyk – uczennicy Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół 
Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim, 
- Małgorzacie Król – uczennicy Liceum Sztuk Plastycznych w Zespole Szkół 
Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim, 
- Mikołajowi Wiktorowi Buta – uczniowi Technikum w Zespole Szkół Zawodowych 
Nr 2 im. Powstańców Warszawy w Mińsku Mazowieckim, 
- Magdalenie Wójcickiej – uczennicy Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół 
im. Marii Skłodowskiej-Curie w Mińsku Mazowieckim, 
- Martynie Sekuła – uczennicy Technikum w Zespole Szkół  im. Marii Skłodowskiej-
Curie w Mińsku Mazowieckim, 
- Natalii Przybysz – uczennicy Technikum w Zespole Szkół Turystyczno-
Gastronomicznych  w Mińsku Mazowieckim. 
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie przyznania Stypendiów Starosty za 
wysokie wyniki w nauce; przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 
Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 
  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 966/22 w sprawie przyznania 
Stypendiów Starosty za wysokie wyniki w nauce. 
 
Ad. 8 

Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk powiedziała, że dyrektor Zespołu Szkół im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. zwróciła się o zwiększenie limitu do zaciągania 

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których 

wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy 2022 z wysokości 500.000 zł na 

600.000 zł. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi 

Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Mińsku Mazowieckim; przeprowadzono 

głosowanie, w którym Zarząd głosował następująco: 

- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 967/22 uchwały w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Mińsku 
Mazowieckim. 
 
Ad. 9 

Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu na 2022 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie planu 



dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych przekazywanych 

z budżetu państwa, przeniesieniu wydatków między §§   w ramach tego samego działu 

w zakresie wydatków bieżących i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz.  
- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz. 
- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej „Jedlina” w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej w Kątach, 
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Maz. 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 968/22 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2022 rok. 
 
Ad.10 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwołał kolejne posiedzenie na 24 października 
2022 r. godz. 10.00. 
 
Ad. 11 

Protokoły posiedzeń w dniach 26 i 27 września 2022 r. zostały przyjęte. 
 
Ad. 12 

Zamknięcie posiedzenia.         
 
 
Starosta – Antoni Jan Tarczyński     

Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski    

Członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik            

   Henryk Józef Księżopolski  
 
 
   Leszek Celej  



 
  
 


